
Kastrup, den 9. januar 2024 

 

Referat af bestyrelsesmøde den 4. januar 2024. 

1. Status på veje. 
 Retssagen 

TDC har fået ny advokat, som tilsyneladende ikke vil indgå forlig, men vil have en dom. Sagen 
er udsat til medio 2025. 

 Omfanget af snerydningsaftale 
Snerydningsfirmaet er ikke interesseret i at udvide aftalen til også at omfatte vejen. Dette vil 
i øvrigt medføre en prisstigning på ca. 100 %. 

 Vejsyn 
Punktet udsat. 
 

2. Udarbejdelse af driftsbudget 2024. 
Per og Annette udarbejder forslag til driftsbudget 2024. 
 

3. Fremtidige inkassosager. 
Vi har desværre måtte gennemføre en inkassosag med store udgifter for foreningen. Flemming 
undersøger muligheder for inkassofirmaer der kan være behjælpelige med at inddrive gæld til 
foreningen. 

 
4. Vi drøftede muligheden for at gøre betalingsmetoden for indbetalinger til foreningen obligato-

risk. Det ville være en stor fordel hvis samtlige grundejere tilmelder sig PBS, så vil der ikke være 
nogle der ”glemmer” at betale. Det er specielt vigtigt, at indbetalinger til vores vejlån kommer 
rettidigt hver gang, da vi jo skal videresende pengene til banken. 

 
5. Eventuel vedtægtsændring omkring inddrivelse af gæld. 

Vi udarbejder forslag til vedtægtsændring for så vidt angår procedure omkring inddrivelse af 
gæld til foreningen. 

 
6. Omkring vejlånet undersøger vi i øjeblikket at skifte bank, for om muligt at få bedre vilkår. 

 
7. Generalforsamling 2024. 

Generalforsamlingen afholdes den 28. februar 2024, klokken 18.00 i Skelgårdskirken. 
Følgende er på valg i år. 
Formand Per Jakobsen, bestyrelsesmedlemmerne Susanne Hernø og Joachim Bergenholz, 2 Sup-
pleanter, 2 Revisorer og 2 Medlemmer til festudvalget. 
 
 

8. Eventuelt. 
Vi har igen problemer med vejbelysningen. Flemming skriver til kommunen desangående, samt 
gør opmærksom på at vi har mistanke om at TDC har beskadiget elkablet ved nedgravning af 
fiber. Kommunen har bekræftet, at der er et kabelbrud og har i øvrigt skiftet nogle sikringer.  

 


